
DôVERA V BOHU



 Možno sa pýtate: „Načo sa mám 
modliť, ak Boh pozná moje

myšlienky a vie, čo potrebujem?“ 

 To je dobrá otázka. 

 Veď aj Ježiš povedal: „Boh, váš Otec, 
vie, čo potrebujete, skôr ako ho

vôbec prosíte.“ (Matúš 6:8)

https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/Mat%C3%BA%C5%A1/6/






Prečo by sme sa teda mali 
modliť k Bohu? Odpoveď

nájdeme, keď pouvažujeme
o tom, čo sa v Biblii píše

o modlitbách Božích
služobníkov. *

https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/jakub/4/
https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/jakub/4/
https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/jakub/4/
https://www.jw.org/sk/publikacie/casopisy/wp20140401/odpoveda-boh-na-modlitby/




 BOH úprimne sa zaujíma o naše
najhlbšie myšlienky, lebo chce, aby sme
si k nemu vytvorili blízky vzťah. (Žalm
139:23, 24; Jakub 4:8) Preto Ježiš svojich
nasledovníkov nabádal, aby sa modlili, 

hoci si uvedomoval, že náš nebeský
Otec vie, čo k životu potrebujeme. 

(Matúš 6:6–8) Čím viac sa Bohu
zverujeme so svojimi pocitmi, tým viac

nás to k nemu približuje.

https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/%C5%BDalmy/139/
https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/jakub/4/
https://www.jw.org/sk/publikacie/biblia/bi12/biblicke-knihy/Mat%C3%BA%C5%A1/6/








 Ráno vstávam, chválu vzdávam, tebe Bože
oddane,
svoje srdce tiež ti dávam, k tvojej svätej
ochrane.
Ako si ma chránil v noci, tak ma chráň po celý
deň,
buď mi vždycky na pomoci, netkne sa ma 
hriechu tieň.
Daj nech všetko zachovávam, čo mi kážeš
zachovať
a nech Teba neprestávam, vždy viac a viac
milovať. Amen.



Ku koncu sa deň zas chýli, 

k odpočinku zve ma noc,

Bože, ty čo beh času riadiš, nesmierna
je tvoja moc.

Svoje hriechy si ľutujem, 

polepšiť sa sľubujem

a za tvoje dobrodenia zo srdca ti 
ďakujem. Amen





Otče náš................................posväť sa meno 
Tvoje

............................ Tvoje. Bud voľa Tvoja ako 
v nebi tak i na zemi. 

Chlieb náš každodenný daj nám ...........

Odpusť nám naše ............., ako aj mi 
odpúšťame svojim ..........................

Neuveď nás do pokušenia, ale zbav nás od 
.....................................





Ruženec je po svätej omši
najúčinnejším prostriedkom, 

ako môžeme pomáhať
ľudom a dušiam

v očistci. Modlitbou ruženca
sa denne vyslobodzuje veľa
duší, ktoré by inak ešte dlho
museli trpieť. Pápež Lev X. 
hovorí že sv. ruženec svätej

Panny Márie je ako múr
k zastaveniu nešťastí.





Ako 30-ročný kňaz pôsobil na fare „Nanebovzatia Panny
Marie" v Hirošime. Pred desaťtisícami učastníkov podal
nasledujúce svedectvo:Úplne náhle, akoby medzi jedným a
druhým nádychom, sa modré nebo nad Hirošimou osvietilo
zaslepujúcim, neopísateľne oslňujúcim intenzívnym svetlom.
Obklopovalo ma len trblietavé svetlo. Nemohol som ani vidieť,
ani rozmýšľať. Na moment všetko stíchlo. Plával som v oceáne
svetla, bezbranný a ustráchaný. Zdalo sa, že miestnosť prestala
dýchať naplnená smrtelným tichom.
Zrazu sa ozvalo hromobilie hroznej explózie. Neviditeľná sila
ma zhodila zo stoličky. Vo vzduchu ma to triaslo, hádzalo,
krútilo ako list v jesennom vetre. Potom sa všetko ponorilo do
tmy, do ticha, do ničoty. Nestratil som vedomie, lebo som sa
snažil myslieť na to, čo sa stalo. Cítil som, že aj já sám som v
tejto totálnej trne. Ležal som tvárou k zemi na drevených
troskách.





Ťažký predmet ťažil môj chrbát a po tvári mi stekala krv. Nič som 
nevidel a nepočul. Myslel som si, že som mrtvy! Potom som počul
svoj vlastný hlas. To bola tá najhroznejsia skúsenosť zo všetkého. 
Ukázala mi,že som ešte živý a vo mne rástlo strašné vedomie, že
sa musela stať hrozná katastrofa! Jeden celý deň som strávil ja a 
moji traja spolubratia v tomto ohnivom pekle, dyme a žiarení, 
pokiaľ nás nenašli záchranári a nepriviedli nás do bezpečia. Boli
sme sice všetci zraneni, ale vďaka Božej milosti sme prežili."

Ľudsky si nikto nevie vysvetliť, prečo títo štyria jezuitskí pátri, P. 
Hugo Lasalle, P. Kleinsore, P. Cieslik a P. Schiffer, ktorí boli v 
roku 1976, v čase eucharistického kongresu ešte živí, v okruhu 1,5 
km ako jediní zo státisícov prežili. Zostáva to hádankou pre
všetkých expertov, prečo ani jeden zo štyroch pátrov neutrpel
škody rádioaktivneho žiarenia a prečo ich dom vzdialený 8 
blokov od centra explózie zostal stať, hoci všetky budovy okolo
boli zničené a spálené.





Ani 200 amerických a japonských lekárov a
vedcov nemohlo nájsť vysvetlenie, prečo páter
Schiffer napriek všetkému žil po explózii bez
následkov ešte 33 rokov, a to pri dobrom zdraví!

Na mnohé otázky počuli všetci udivení vždy tú
istú odpověď: „Ako misionári sme chceli žiť v
našom živote jednoducho posolstvo z Fatimy, a
preto sme sa denne modlili ruženec."

To je posolstvo Hirošimy prinášajúce nadej:
Modlitba je silnejšia ako atomová bomba.


